
UU møde 30. oktober 2023 kl. 17.00-21.00  

 

 

 

Referat 

 

Deltagere:  

Ole 
Lisbeth 
Annette 
Niclas 
Maria 
 
Afbud: Thøger + Anja 
 
 
 
 
 
 
 



 
Årshjul: punkter gennemgås 
Bambusa - forudbestilling – er sendt til holdene – Maria har rykket da deadline er overskredet og mange hold 
ikke har svaret. Bambusa strømperne er populære og der er god mulighed for tjene penge både til holdkasser 
og forening. 
Kampdag – Annette er tovholder på kampdagen. Maria har spurgt OK (de kommer) + Håndboldvennerne 
om at komme og stille stand op. Sportmaster kommer også og sælger håndboldsko med rabat. 
Juleafslutning – udgår da kampdagen også er i december. Vi opfordrer til at holde noget juleafslutning efter 
sidste turneringskamp.  
Julestævne – der var deadline i dag (30/10). Der sættes et møde op som min 1. træner/leder fra hver årgang 
deltager i. Niclas finder en dato efter han har fået overdraget fra Trine. Anchersen er sponsor på Lundtrøjerne 
+ evt. anden sponsor (Annette undersøger) 
Foto til sponsorpleje Alle hold skal selv tage billede (i målet) med kamptøj på som sendes til sponsorer som 
tak – sponsorer skal genbesøges nu – holdene kontakter nuværende sponsorer og takker for støtten i 
denne sæson. Hvis kontoret skal udsende noget, skal dette meddeles  
 
 

• Fordeling af arbejdsopgaver i UU  
Håndboldskole –2024 bliver forventet med overnatning fra U11 - Lisbeth/Thøger (Skt. Josef) 
Event – Annette 
Sponsorpleje/opfølgning på holdkasser og kommunikation omkring det.  
Bambusa/Skrabelodder – kontoret 
 

• Status på salg af lodder/kommunikation og slutspurt.  
Vi har prøvet noget nyt for at UU ikke skulle bruge for meget tid på at finde og uddele præmier. Der har 
været lidt tekniske opstarts problemer, men dette synes at være løst.  
Overvejelse om lodderne skal ligge allerede i september. Holdene har været gode til at bruge en 
træning på fælles skrabelodssalg.  
Vi gør det samme til næste sæson.  
Der skal sættes en slutspurt ind for at få solgt de sidste lodder (Ole laver opslag i trænergruppen) 
 

• Sponsormuligheder til resten af sæsonen 
Bagsiden af sponsorkataloget lægges op igen for at få sponsorer til resten af sæsonen (Niclas) 

 

• Kerteminde cup, ligger nu samtidig med evt. finale kampe– U11+13 årgangen kontaktes for at de kan 
finde en fælles løsning (Lisbeth) – Der ligger slutkampe for U13 denne weekend. Der spilles ikke 
slutkampe i U11 
 

• Ansøgning fonde. Status og muligheder (find Fonde til næste gang - alle) 
Der er søgt en ny fond Brand af 1947(?) møde i november – afventer  

       Bjarne Jensen søges hvert år 
       Tipsmidlerne, Dagbladet – skal søges  
       Trelleborg fonden, Nordea,  
 

• Trænerpåsætning næste sæson 
Vi skal i gang med at kigge på trænerpåsætningen til næste sæson.  
Der mangler trænere til U15P i denne sæson.  
Der nedsættes et udvalg der er primusmotor for at få trænerkabalen til at gå op. Lisbeth, Ole, de 
sportslige ansvarlige. (Lisbeth) 



 

• Barakken  
Ole sørger for der bliver tømt i næste uge. Opdatering: Barakken er sat til salg på auktion. Alt 
nuværende inventar medfølger 
 
 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole 
- Lisbeth 

Annette 
- Niclas – møde med herre trænere, plan for hvad man skal kunne mht. fysisk træning på de 

enkelte årgange (en fysisk tråd). Mødestruktur.  
- Maria  

           

    

                         
Næste møde mandag 4/12 kl. 16.30 – Maria indkalder  

Jan Rasmussen inviteres 

 


